
OBEC REJDOVÁ, 049 26 REJDOVÁ 47 

IČO: 328 685 

 

Zápisnica zo  zasadania OZ v obci Rejdová konaného dňa 12.9.2023 

Program : podľa priloženej pozvánky 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

1. Otvorenie, schválenie programu 

Zasadanie OZ otvorila starostka obce Mgr. Slávka Krišťáková. Oznámila, že  OZ je  spôsobilé rokovať 

a uznášať sa, nakoľko sa ho zúčastnili 6 poslanci . Ing. Eva Volfová sa ospravedlnila zo zdravotných 

dôvodov .  Starostka oboznámila poslancov s programom rokovania OZ, ktorý obdržali v pozvánke 

a vyzvala poslancov na prípadné doplnenia programu. Zo strany poslancov neboli vznesené žiadne 

doplnenia. Starostka nemala do programu žiadne doplnenia.  

Poslanci schválili program rokovania OZ v nasledovnom znení :  

Schválený program :  

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 
4. Zámena nehnuteľného majetku obce – JUDr. Hric – schválenie 
5. Zámena nehnuteľného majetku obce – B.Hricová – schválenie 
6. Správa o výsledku kontroly dodržiavania zákona č. 431/2002 Zb. o účtovníctve a vedenia 

pokladne OcÚ Rejdová za 1.polrok 2023 - HK 
7. Čerpanie rezervného fondu obce – schválenie 
8. Modernizácia prírodného amfiteátra – schválenie  
9. Vyúčtovanie 26.ročníka Hviezdicového výstupu na Stolicu a družobnej návštevy zo Sajobábony 
10. Oprava mosta  po povodni – prejednanie 
11. Modernizácia sociálnych zariadení OcÚ a KD - prejednanie 
12. Vyspravenie cesty okolo cintorína a na Záhumienku  - prejednanie 
13. Diskusia  
14. Záver 
 

 

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr. 

O.Hric / 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 



2. Určenie zapisovateľa,  overovateľov zápisnice, návrhovej komisie 

 

Predsedajúci určil zapisovateľa , návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice nasledovne : 

Zapisovateľ : I.Kolářová 

Overovatelia zápisnice : Mgr. J.Mihóková, Bc. J.Molčanová 

Návrhová komisia : JUDr. O.Hric, M.Dovalovský 

 

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr. 

O.Hric / 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 

Starostka obce previedla kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadania OZ. Všetky uznesenia boli 

splnené. Poslanci zobrali kontrolu uznesení na vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr. 

O.Hric / 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

4. Zámena nehnuteľného majetku obce – JUDr. Hric – schválenie 

 

Na predchádzajúcom zasadaní OZ poslanci schválili zámer zámeny majetku obce. Zámer bol zverejnený 

zákonným spôsobom na internetovej stránke obce a vývesnej tabuli. Žiadne pripomienky vznesené 

neboli. Poslanci sú so zámenou oboznámení a schválili  zámenu nehnuteľného majetku obce podľa § 9a 

odst.8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Zamieňajúci :  

1. Obec Rejdová, 049 26 Rejdová 47, IČO : 00328685, zastúpená Mgr. Slávkou Krišťákovou, starostkou 

obce 

2. JUDr.Ondrej Hric, rod. Hric, Rejdová č. 11, nar. 6.5.1975 



Predmet zámeny :  

Zamieňajúci 1: Obec Rejdová je výlučným vlastníkom parcely registra E-KN 493 v k.ú. Rejdová 

vedenej na LV č. 1660, o výmere 67 m2, druh pozemku orná pôda. 

Zamieňajúci 2: JUDr. Ondrej Hric je podielovým spoluvlastníkom nehnuteľnosti:  

parcela registra C KN 1212/3 v k.ú. Rejdová druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 165 

m2 vedenej na LV č. 2829 pod B  2 v podiele 1/6.  

Ako osobitný zreteľ uvádzame nasledovné : 

Zámena nehnuteľnosti vo vlastníctve obce, ktorá je pre obec málo významná za pozemok pod 

budovou amfiteátra. 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, / 

 Proti : 0  Zdržal sa : 1 /JUDr. O.Hric/  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

5.Zámena nehnuteľného majetku obce – B.Hricová – schválenie 

 

Na predchádzajúcom zasadaní OZ poslanci schválili zámer zámeny majetku obce. Zámer bol zverejnený 

zákonným spôsobom na internetovej stránke obce a vývesnej tabuli. Žiadne pripomienky vznesené 

neboli. Poslanci hlasovaním schválili  zámenu nehnuteľného majetku obce podľa § 9a odst.8 písm. e/ 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Zamieňajúci :  

1. Obec Rejdová, 049 26 Rejdová 47, IČO : 00328685, zastúpená Mgr. Slávkou Krišťákovou, starostkou 

obce 

2. Božena Hricová, rod. Liptáková, Rejdová č. 11, nar. 9.6.1956 

Predmet zámeny :  

Zamieňajúci 1: Obec Rejdová je výlučným vlastníkom parcely registra E-KN 636 v k.ú. Rejdová 

vedenej na LV č. 1660, o výmere 100 m2, druh pozemku orná pôda. 

Zamieňajúci 2: Božena Hricová je podielovým spoluvlastníkom nehnuteľnosti:  

parcela registra C KN 1212/3 v k.ú. Rejdová druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 165 

m2 vedenej na LV č. 2829 pod B  4 v podiele 2/8.  

 

 



Ako osobitný zreteľ uvádzame nasledovné : 

Zámena nehnuteľnosti vo vlastníctve obce, ktorá je pre obec málo významná za pozemok pod 

budovou amfiteátra. 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, / 

 Proti : 0  Zdržal sa : 1 /JUDr. O.Hric/  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

6.Správa o výsledku kontroly dodržiavania zákona č. 431/2002 Zb. o účtovníctve a vedenia 

pokladne OcÚ Rejdová za 1.polrok 2023 - HK 

 

Hlavná kontrolórka obce predložila poslancom správu z výsledku kontroly dodržiavania zákona 

o účtovníctve a vedenia pokladne. V správe skonštatovala, že kontrolou neboli zistené nedostatky. 

Poslanci zobrali správu na vedomie.  

 

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr. 

O.Hric / 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

7.Čerpanie rezervného fondu obce – schválenie 

 

Starostka obce predložila poslancom na schválenie čerpanie finančných prostriedkov z rezervného 

fondu obce. Rezervný fond je tvorený z prebytku hospodárenia a využíva sa prevažne na kapitálové 

výdavky. Keďže v poslednom období poslanci schválili podanie viacerých projektov, s tým súvisí 

vypracovanie projektových dokumentácií. Na PPA bol podaný projekt s názvom „Modernizácia 

vodovodu a revitalizácia zelene v obci Rejdová“. Vypracovanie projektovej dokumentácie je vo výške 

5400 €. Starostka navrhuje tento výdavok schváliť z rezervného fondu obce. Poslanci čerpanie z RF 

schválili.  

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr. 

O.Hric / 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 



8.Modernizácia prírodného amfiteátra – schválenie  

 

V súvislosti so zámerom modernizácie amfiteátra starostka obce informovala poslancov 

o zrealizovaných činnostiach. Informovala, že pripravovaný zámer bol predbežne konzultovaný so 

zástupcami VSD,RÚVZ, zvukármi ako aj elektrikárom p. Petrom Kračúnom. Poslanci sa na 

predchádzajúcich zasadaniach i na pracovnom stretnutí zhodli, že amfiteáter je potrebné opraviť, 

nakoľko v roku 2024 bude 50-te výročie GFF. Obec oslovila viacerých projektantov, len 1 firma však 

prisľúbila vypracovanie PD v termíne do konca septembra. Obec by  chcela získať financie na opravu 

z dotácií. Starostka tiež poznamenala, že potrebné je vymeniť elektrickú i vodovodnú prípojku s čím 

poslanci súhlasili. Obidve prípojky sú pre súčasné potreby nevyhovujúce. Keďže sa jedná 

o rekonštrukciu nie je potrebné žiadne povolenie. Poslanci po diskusii schválili vypracovanie 

projektovej dokumentácie na modernizáciu amfiteátra .  

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr. 

O.Hric / 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

9.Vyúčtovanie 26.ročníka Hviezdicového výstupu na Stolicu a družobnej návštevy zo Sajobábony 

 

Starostka obce predložila poslancom vyúčtovanie 26.ročníka výstupu na Stolicu. Akcie sa zúčastnilo 

cca 300 turistov vrátane družobnej návštevy zo Sajobábony. Akcia dopadla dobre, starostka sa 

poďakovala poslancom za pomoc. Hostia z družobného mesta Sajobábony sa cítili veľmi dobre. 

Vyúčtovanie akcie a družobnej návštevy tvorí prílohu zápisnice. Poslanci zobrali správu na vedomie.  

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr. 

O.Hric / 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

10.Oprava mosta  po povodni – prejednanie 

 

 

Starostka informovala poslancov že pri poslednej veľkej búrke bola poškodená miestna komunikácia 

pri vstupe do obce, nad domom Jána Brdárskeho, smerom k PD.  Krajnica cesty bola prelomená smerom 

k potôčiku nakoľko nie je spevnená. V minulosti tam bol oporný múr, ktorý cestu držal, keďže pod 

komunikáciou preteká miestny potôčik. V blízkosti je tiež vodovodná prípojka p.Brdárskeho a pri 

väčšom zosuve môže dôjsť k jej porušeniu. Starostka po konzultácii so stavebníkmi informovala 

poslancov, že je potrebné opraviť oporný múr, resp. ho dobudovať. Starostka tiež informovala, že 

prehĺbené bolo aj koryto miestneho potôčika pod domom p. Brdárskeho smerom k potoku, nakoľko pri 

prietrži mračien sa voda vylieva na hlavnú cestu.  

 

 



Prečistené bolo aj koryto pod mostíkom ku garážu p. Brdárskeho, kde sa pri prívalovej vode zachytávajú 

nečistoty a bránia plynulému prietoku vody. Poslanci s opravou komunikácie , resp.dobudovaním 

oporného múru súhlasili.  

 

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr. 

O.Hric / 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

11.Modernizácia sociálnych zariadení OcÚ a KD - prejednanie 

 

Starostka obce podala návrh na opravu sociálnych zariadení na prízemí obecného úradu a pri sále 

kultúrneho domu. Sociálne zariadenia sú v nevyhovujúcom stave, opadáva omietka, zo steny vidno 

kanalizačné rúry. Sanita je tiež poškodená, dosky na toaletách sú zlomené. Na poschodí OcÚ boli 

sociálne zariadenia už opravené. Obec navštevujú ročne rôzne návštevy, konajú sa pracovné stretnutia, 

v sále sa usporadúvajú rôzne akcie. Z uvedeného dôvodu je rekonštrukcia sociálnych zariadení potrebná. 

Starostka skonštatovala, že búracie práce a drobné murárske práce si vie obec zabezpečiť 

prostredníctvom vlastných zamestnancov svojpomocne. Odborné vodárenské a elektrikárske práce 

prostredníctvom odborníkov. Poslanci dôverne poznajú stav sociálnych zariadení a jednoznačne s ich 

opravou súhlasili.  

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr. 

O.Hric / 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

12.Vyspravenie cesty okolo cintorína a na Záhumienku  - prejednanie 

 

Starostka obce informovala poslancov, že vie zabezpečiť vyfrézovaný asfalt, ktorým by bolo potrebné 

vyspraviť cestu od základnej školy okolo cintorína smerom ku domu Oravcovcov. Komunikácia je vo 

veľmi zlom stave a využíva sa na prejazd hlavne nadrozmerných vozidiel, ktoré nevedia prejsť obcou 

a dopravujú rôzny materiál občanom obce. Cesta tiež vedie k hornej bráne cintorína, kde má obec 

postavený veľkokapacitný kontajner na zber odpadu. Asfaltový materiál by bol obci daný bezodplatne, 

nutné je zabezpečiť dopravu a následné zrovnanie. V rovnakom stave je aj cesta na Záhumienku. 

Vplyvom búrok je vymytá a ťažko prejazdná. Cesta je využívaná občanmi obce, ktorý tam majú svoje 

domy a denne tam prechádzajú motorovými vozidlami.  Cestou prechádza tiež zberné vozidlo, ktoré 

zváža odpad.  

 

 

 



Poslanci s návrhom súhlasili a poverili starostku obce zabezpečením vysprávok týchto komunikácií.  

 

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Bc.J.Molčanová, JUDr. 

O.Hric / 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

13. Diskusia  

 

V diskusii starostka obce informovala poslancov, že v súčasnosti je vypísaná výzva na rekonštrukciu 

škôl a školských zariadení. Na základe stretnutí s riaditeľkou ZŠ vyplynula potreba opravy sociálnych 

zariadení i modernizácie školskej jedálne. V projekte je 8 % spoluúčasť obce, keďže budova je 

v majetku obce. Keďže obec má rozbehnutých viacero projektov, ktoré podala, resp. plánuje podať 

väčšina poslancov sa priklonila k názoru nezapojiť sa do tejto výzvy, keďže aj tu bude potrebné 

spracovať projektovú dokumentáciu a financovať spoluúčasť. Aj keď obec dlhodobo hospodári 

v prebytku, v prípade schválenia všetkých zámerov bude nutné financie použiť na prípadné spoluúčasti. 

Potrebu opravy sociálnych zariadení v ZŠ podporila poslankyňa Bc. J.Molčanová, ktorá pracuje v škole 

ako ekonómka. Napriek tomu sa nakoniec poslanci po diskusii zhodli na tom, že obec sa do tejto výzvy 

v súčasnosti nezapojí. Nevylučuje to však zapojenie sa do iných výziev vyhlásených v budúcnosti. 

Starostka nakoniec skonštatovala, že orientačne skúsi preveriť aké dokumenty by bolo  potrebné k výzve 

predložiť, keďže výzva je viackolová.  

 

14. Záver 

 

V závere sa starostka poďakovala poslancom za účasť na zasadaní OZ a zároveň sa poďakovala za 

pomoc a výborné organizačné zabezpečenie Gemerského folklórneho festivalu , ktorý sa konal koncom 

augusta a zo zdravotných dôvodov sa ho nemohla zúčastniť. 

 

V Rejdovej, 14.9.2023 

Zapisovateľ : I.Kolářová 

Overovatelia zápisnice : Mgr. J.Mihóková ................. 

   Bc.J.Molčanová ................ 

         Mgr. Slávka Krišťáková v.r. 

              Starostka obce 

 


